



Administrative Office

4400 Marketing Place Suite B
Groveport, OH 43125
(phone) 614-492-2520 | (fax) 614-492-2532

Notice of Right to Know Teacher Qualifications

Asbury Elementary
5127 Harbor Blvd.
Columbus, OH 43232
614-833-2000

Sources: Office of Federal Programs
Key Words: Parent, Teacher Qualification

Dunloe Elementary
3200 Dunloe Rd.
Columbus, OH 43232
614-833-2008

Date: August 30, 2017

RE: No Child Left Behind (NCLB) Act, Section 1111 (h)(6)(A)

Glendening Elementary
4200 Glendening Dr.
Groveport, OH 43125
614-836-4972

Dear Parent/Guardian:

You have the right to know about the teaching qualifications of your child's classroom teacher in a school receiving Title I funds. The federal No Child Left Behind (NCLB) Act requires that any local school district receiving Title I funds must notify parents that they may ask about the professional qualifications of their child's classroom teacher.

Groveport Elementary
715 Main St.
Groveport, OH 43125
614-836-4975

These qualifications include:

Madison Elementary
4600 Madison School Dr.
Columbus, OH 43232
614-833-2011

1. Whether the teacher has met the Ohio teacher licensing criteria for the grade level and subject areas in which the teacher provides your child instruction.
2. Whether the teacher is teaching under emergency or temporary status that waives state licensing requirements.
3. The undergraduate degree major of the teacher and any other graduate degree or certification (such as National Board Certification) held by the teacher and the field of discipline of certification or degree.
4. Whether your child is provided services by instructional paraprofessionals and, if so, their qualifications.

Sedalia Elementary
5400 Sedalia Dr.
Columbus, OH 43232
614-833-2014

Middle School North
5474 Sedalia Dr.
Columbus, OH 43232
614-837-5508

If you would like to request teacher qualifications, please contact the Groveport Administrative Office at the address or fax number at the top of this page. Be sure to include the following information with your request.

Middle School South
4400 Glendening Dr.
Groveport, OH 43125
614-836-4953

Middle School Central
751 Main St.
Groveport, OH 43125
614-836-4957

Child's full name
Parent/guardian full name
Street Address, City, state, ZIP
Teacher's name

Groveport Madison
High School
4475 S. Hamilton Rd.
Groveport, OH 43125
614-836-4964

Sincerely,
Bruce Hoover
Superintendent

The mission of Groveport Madison Schools is to build a community of learners, leaders and responsible citizens.

Every Student, Every Lesson, Every Day



Bureau administratif

4400 Marketing Place Suite B
Groveport, OH 43125
(tél.) 614 492-2520 | (téléc.) 614 492-2532

Avis concernant le droit de connaître la formation professionnelle des enseignants

Asbury Elementary
5127 Harbor Blvd.
Columbus, OH 43232
614 833-2000

Dunloe Elementary
3200 Dunloe Rd.
Columbus, OH 43232
614 833-2008

**Glendening
Elementary**
4200 Glendening Dr.
Groveport, OH 43125
614 836-4972

**Groveport
Elementary**
715 Main St.
Groveport, OH 43125
614 836-4975

Madison Elementary
4600 Madison School Dr.
Columbus, OH 43232
614 833-2011

Sedalia Elementary
5400 Sedalia Dr.
Columbus, OH 43232
614 833-2014

Middle School North
5474 Sedalia Dr.
Columbus, OH 43232
614 837-5508

Middle School South
4400 Glendening Dr.
Groveport, OH 43125
614 836-4953

Middle School Central
751 Main St.
Groveport, OH 43125
614 836-4957

**Groveport Madison
High School**
4475 S. Hamilton Rd.
Groveport, OH 43125
614 836-4964

Sources : Bureau des programmes fédéraux

Mots clés : Parent, Formation professionnelle des enseignants

Date : le 30 août 2017

Objet : article 1111(h)(6)(A) de la loi NCLB (No Child Left Behind Act)

Madame, Monsieur,

Dans une école qui reçoit des subventions en vertu du Titre I, vous avez le droit de connaître la formation professionnelle du professeur qui enseigne dans la classe de votre enfant. La loi fédérale No Child Left Behind (NCLB) exige que tout district scolaire local recevant des subventions en vertu du Titre I informe les parents qu'ils ont la possibilité de se renseigner sur les qualifications professionnelles du professeur qui enseigne dans la classe de leur enfant.

Ces qualifications précisent notamment :

1. Si le professeur répond aux critères d'habilitation des enseignants de l'État de l'Ohio pour le niveau scolaire et les matières qu'il enseigne à votre enfant.
2. Si le professeur enseigne dans le cadre d'une situation d'urgence ou d'une situation temporaire, auquel cas il n'est pas tenu de répondre aux critères d'habilitation de l'État.
3. Le diplôme de premier cycle universitaire et tout autre diplôme d'études supérieures ou certification (comme la certification du Conseil national) obtenus par l'enseignant ainsi que la spécialité dans laquelle il a étudié.
4. Si votre enfant bénéficie des services de paraprofessionnels de l'enseignement et, dans l'affirmative, leurs qualifications.

Si vous souhaitez connaître la formation professionnelle d'un enseignant, veuillez prendre contact avec le Bureau administratif de Groveport via l'adresse ou le numéro de télécopieur figurant en haut de cette page. Veuillez à joindre les renseignements suivants à votre demande :

Nom complet de l'enfant

Nom complet du parent/représentant légal

Adresse, ville, État, code postal

Nom du professeur

Bien cordialement,

Bruce Hoover

Directeur

Les écoles Groveport Madison Schools ont pour mission de bâtir une communauté d'apprenants, de chefs de file et de citoyens responsables.